
Členská schůze BASENJI KLUB BOHEMIA 
RS Křižanov, 9.6.2024 

 

Počet členů při zahájení schůze: 40 + 2 plné moci. 

Předseda Roman Pohlreich přivítal členy na letošní schůzi a odprezentoval klubové akce pořádané za 

poslední rok: 

- Září 2023 

o Speciální výstavu na Dolní Moravě 

o Coursing o zaječí pekáč 

o Bonitaci 

- Říjen 2023 

o Narozeninový běh Gambo fóra v Kolíně 

- Prosinec 2023 

o Basenji dárkování – zúčastnilo se 54 majitelů basenji 

o Koza pro Afriku – protože už nebylo možné posílat kozy, vybrali jsme školní tabule a 

nakonec jste přispěli na 9 tabulí. 

- Duben 2024 

o Klubová výstava Královice 

o Coursing JK speciál Královice 

o Bonitace Královice 

- Červen 2024 

o Členská schůze 

o Basenji sraz 

o Coursing Congo cup 

o Bonitace 

 

Dostihová a coursingová komise zažádala o pořádání mistrovství světa v coursingu v roce 2025 nebo 

2026. BKB souhlasí se spoluprací. Mistrovství světa bylo pro Českou republiku potvrzeno pro rok 2025. 

Za BKB pověřena jednáním Miluše Novotná Mečířová. 

Pokladní zpráva 
Ilona Kuzdasová – informovala o hospodaření klubu, nákladech na pořádané akce a platbě členských 

příspěvků. Poděkování JK Animals za sponzoring, který nám umožňuje pořádat akce s bohatými 

cenami pro účastníky a tisk barevného klubového časopisu bez navyšování cen za akce a členských 

poplatků. 

Irena Peštová – zpráva poradkyně chovu 
V TamTamu znovu postupně vychází ilustrovaný výklad standardu. Pokud bude zájem, je možné 

v rámci chovatelského fóra po každé vydané části vést diskusi s možností dovysvětlení a diskuze. 

Chovatelská komise upravila 2 body Zápisního a bonitačního řádu BKB: 

• článek VII, bod 2: změna maximálního počtu vrhů feny z 5 na 4. 

• článek VII, bod 15: pro dva vrhy současně je nutné schválení chovatelskou komisí. 

Welfare zvířat – fena, která má štěňata, by měla mít svůj klid. Musí se cítit komfortně. 



Doplnění Lucií Janouškovou – v roce 2021 se změnila legislativa. Fena musí mít možnost být mimo 

smečku, pokud o to má zájem. Musí mít pravidelný kontakt s člověkem. Musí mít možnost vzdálit se 

od štěňat.  

Ostatní témata 
Možnosti boje proti množírnám 

Možnosti klubu jsou omezené, pokud množitel produkuje štěňata bez PP, nemá na to klub žádný vliv. 

Je vhodné doporučovat zájemcům o štěně, aby kontaktovali více chovatelských stanic a osobně se 

seznámili s podmínkami chovu. 

Lucie Janoušková připomněla, že majitel 3 a více fen starších 12 měsíců je povinen to nahlásit na 

Státní veterinární správu. 

Hlášení výsledků do klubových soutěží 

Roman Pohlreich připomenul, že výbor aktivně sleduje pouze české národní výstavy a vyšší. Pokud 

chce člen započítat výstavu nižší nebo zahraniční, je potřeba to nahlásit do 30 dní od konání výstavy, 

jinak nebude výsledek do soutěží započten. 

Volby chovatelské komise a výboru klubu 
Chovatelská komise 

Přihlásila se jedna kandidátka ve složení Irena Peštová, Miroslava Miklišová a Hana Hofmanová. 

Počet členů při hlasování (včetně plných mocí): 44 

PRO: 41 

PROTI: 0 

ZDRŽELO SE: 3 

Byla zvolena chovatelská komise ve složení Irena Peštová, Miroslava Miklišová a Hana Hofmanová. 

Výbor klubu 

Přihlásila se jedna kandidátka ve složení Roman Pohlreich (předseda), Ivana Leš, Irena Peštová, Lucie 

Janoušková, Ilona Kuzdasová a jako náhradník Miluše Novotná Mečířová. 

Počet členů při hlasování (včetně plných mocí): 44 

PRO: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽELO SE: 6 

Byl zvolen výbor klubu ve složení Roman Pohlreich (předseda), Ivana Leš, Irena Peštová, Lucie 

Janoušková, Ilona Kuzdasová a jako náhradník Miluše Novotná Mečířová. 

Diskuze 
Ivana Leš navrhuje upravit stanovy klubu tak, aby došlo k zjednodušení hlášení kandidátek. Po diskusi 

členů došlo k návrhu na úpravu znění stanov ohledně volby výboru a chovatelské komise. 



Změna stanov - výbor 

Návrh nového znění článku VI, bodu 10: 

a) Kandidátku výboru navrhuje člen klubu kandidující na předsedu za celý výbor. Kandidátku musí 

poslat nejpozději 60 dní před volbami e-mailem stávajícímu předsedovi. Zaslané kandidátky budou 

zveřejněny nejpozději 30 dní před volbami a budou poslány spolu s pozvánkou na členskou schůzi. 

b) Volí se celé kandidátky, které obsahují navrhované členy výboru v počtu 5 členů a mohou 

obsahovat až 2 další náhradníky. 

c) Členy výboru se stávají členové té navržené kandidátky, která obdrží nejvyšší počet hlasů. 

d) Pokud nejvyšší počet hlasů získá více kandidátek, dojde tedy k rovnosti hlasů, postoupí tyto 

kandidátky do druhého kola volby. 

Počet členů při hlasování (včetně plných mocí): 43 

PRO: 43 

PROTI: 0 

ZDRŽELO SE: 0 

Změna stanov byla přijata. 

Změna stanov – chovatelská komise 

Návrh na změnu článku VIII, bodu 4a: 

Skládá se z poradce chovu a dvou členů chovatelské komise. 

Počet členů při hlasování (včetně plných mocí): 43 

PRO: 42 

PROTI: 0 

ZDRŽELO SE: 1 

Návrh na úpravu článku byl přijat. 

Návrh na přidání nového bodu 11 článku VI: 

a) Kandidátku chovatelské komise navrhuje člen klubu kandidující na poradce chovu za celou 

chovatelskou komisi. Kandidátku musí poslat nejpozději 60 dní před volbami e-mailem stávajícímu 

předsedovi. Zaslané kandidátky budou zveřejněny nejpozději 30 dní před volbami a budou poslány 

spolu s pozvánkou na členskou schůzi. 

b) Volí se celé kandidátky, které obsahují navrhované členy chovatelské komise ve složení poradce 

chovu a 2 členové chovatelské komise. 

c) Členy chovatelské komise se stávají členové té navržené kandidátky, která obdrží nejvyšší počet 

hlasů. 

d) Pokud nejvyšší počet hlasů získá více kandidátek, dojde tedy k rovnosti hlasů, postoupí tyto 

kandidátky do druhého kola volby. 

Počet členů při hlasování (včetně plných mocí): 43 



PRO: 43 

PROTI: 0 

ZDRŽELO SE: 0 

Návrh na přidání článku byl přijat. 

Závěr 
Roman Pohlreich poděkoval všem za účast a ukončil schůzi. 

 

Zapsala Ivana Leš _________________________ 

 

Ověřili:  

 

________________________________      _________________________________ 

Marek Leš       Kateřina Solnařová  

 

 

 

 

 

 


